
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 19. september 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 613
.Vil ministeren redegøre for, hvor mange der er på offentlig forsørgelse –
navnlig kontanthjælp og integrationsydelse, og herunder for:
a. Hvordan ville det have set ud, hvis de gjorde som en gennemsnitskommu-
ne?
b. Hvordan ville det se ud, hvis de gjorde det lige så godt som den bedste
kommune?
Opgørelsen bedes foretaget for følgende kommuner:
– Assens
– Brøndby
– Brønderslev
– Dragør
– Esbjerg
– Favrskov
– Fredensborg
– Gentofte
– Gladsaxe
– Glostrup
– Greve
– Gribskov
– Herlev
– Hillerød
– Holbæk
– Horsens
– Ikast-Brande
– Kerteminde
– København
– Lolland
– Mariagerfjord
– Morsø
– Nordfyns
– Odense
– Randers
– Ringkøbing-Skjern
– Rødovre
– Samsø
– Silkeborg
– Slagelse
– Struer
– Svendborg
– Sønderborg
– Thisted
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– Vejle
– Vesthimmerland
– Viborg
– Vordingborg
– Aalborg
– Aarhus.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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